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"The most belated of nations", Theodore Roosevelt called his country during the
workmen's compensation fight in 1907. Earlier reformers, progressives of his day, and
later New Dealers lamented the nation's resistance to models abroad for correctives to
the backwardness of American social politics. This text is an account of the vibrant
international network that they constructed - so often obscured by notions of
American exceptionalism - and of its profound impact on the USA from the 1870s
through to 1945. On a narrative canvas that sweeps across Europe and the United
States, Daniel Rodgers retells the story of the classic era efforts to repair the damages
of unbridled capitalism. He reveals the forgotten international roots of such
innovations as city planning, rural co-operatives, modernist architecture for public
housing, and social insurance, among other reforms. From small beginnings to
reconstructions of the new great cities and rural life, and to the wide-ranging
mechanics of social security for working people, Rodgers finds the interconnections,
adaptations, exchanges, and even rivalries in the Atlantic region's social planning. He
uncovers the immense diffusion of talent, ideas, and action that were breathtaking in
their range and impact.
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普林斯顿大学历史系教授，讲授美国文化和思想史、比较和跨国界视野中的美国历史等
。《大西洋的跨越：进步时代的社会政治》（1998）曾获美国历史协会的比尔（Beer
）奖、美国历史学家组织的霍利（Hawley）奖。他的著作还包括《1850—1920年美国
工业时代的职业道德》（1978）、《受到挑战的真理：独立以来的美国政治关键词》
（1987）、《破裂的时代》（2011）。
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125678章 萌我大英帝国 快乐我美国男孩
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书评

一般来讲，西方历史学家对社会理论的建构并无很大的兴趣，特别是在经历史学领域的
语言学转向之后，许多人重新推崇十九世纪历史研究的叙事风格和修辞技巧。这点可从
最近欧美出版的一系列以宏大叙述为主旨的历史著作中得到印证。
以美国历史上的进步主义时期为例，不...  

-----------------------------
罗杰斯教授的《大西洋的跨越》，曾是我博士论文的参考之一，很遗憾，我的论文主要
围绕文学激进思想，对社会政策和改革内容没有涉及，事实上，这是我很关心的一部分
，并希望将来能够加以研究。
大西洋的跨越，的确跳出了以民族国家和洲际地理为划分的政治社会变迁的观察写...  
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摘自《南方都市报》 作者：贾 敏
一般来讲，西方历史学家对社会理论的建构并无很大的兴趣，特别是在经过历史学领域
的语言学转向之后，许多人重新推崇十九世纪历史研究的叙事风格和修辞技巧。这点可
从最近欧美出版的一系列以宏大叙述为主旨的历史著作中得到印证。 以...  
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这是一部思想史巨著，展开了现代社会发展的波澜壮阔的画卷。
从表面上看，现代社会最伟大的成就在于技术的突飞猛进、经济的迅速增长、文化的彻
底革新。但事实上，这一切的变化，都需要一个能够承载它们的基石，那就是公正。
发展固然赏心悦目，但在发展的过程中，必然出现利...  
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